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V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:

Optimizem pri pridobivanju eU sredstev• 

tradicionalni Nl koncert v kD Moravče• 

Predstavitev projekta nove POš Vrhpolje• 

Veseli december v Moravčah• 



Obvestila

OBČINA MORAVČE
obvešča,

da je Kmečka tržnica v Moravčah odprta  
poleg sobote od 8 do 13. ure, po novem 

tudi ob sredah od 14. do 18. ure.

Vljudno vabljeni!

www.moravce. si
obcina@moravce.si

OBČINA MORAVČE
vabi

v petek, 7. februarja 2014 
ob 18.30 uri v Kulturni dom 

Moravče na osrednjo občinsko 
prireditev ob kulturnem prazniku.

V kulturnem programu bodo sodelovali:
Pihalna godba Moravče,• 
Komorni zbor Limbar,• 
Kvartet Cvet,• 
Pianistka Katja Kos,• 
pevska zbora MALI KOS in MUC-ART,• 
otroci vrtca,• 
mažurete iz POŠ Vrhpolje,• 
povezovalca bosta Tina Žnidar in Aljaž Hribar• 

Gostja večera bo igralka, dobitnica Borštnikovega 
prstana, Olga Kacjan.

Po prireditvi se bomo posladkali 
s pecivom Podeželskih žena.

Vljudno vabljeni!

OSNOVNA ŠOLA 
JURIJA VEGE MORAVČE
Vegova ulica 38, Moravče
tel.: 72 31 003

VPIS V PRVI RAZRED 
ZA ŠOLSKO LETO 2014/2015

Osnovna šola Jurija Vege Moravče vabi k vpisu v 
prvi razred devetletne šole vse otroke, rojene v letu 
2008.
Letos bo vpis potekal nekoliko drugače. Začeli bomo z 
roditeljskim sestankom za starše bodočih prvošolcev 
(tudi za starše otrok s podružnične šole), ki bo v SRE-
DO, 5. 2. 2014, ob 17. uri, na Osnovni šoli Jurija Vege 
v Moravčah. Sledil bo skupinski vpis otrok v šolo.

Vpis otrok, ki bodo 1. razred obiskovali v Moravčah,  
bo potekal na OŠ Jurija Vege Moravče v:
PONEDELJEK, 10. 2. 2014, ob 16.30 in ob 17.30 (v 
dveh skupinah)

Vpis otrok, ki bodo 1. razred obiskovali na POŠ Vrhpo-
lje, bo potekal na POŠ Vrhpolje v:
PONEDELJEK, 10. 2. 2014, ob 16.30 

O vseh podrobnostih o vpisu boste obveščeni še 
osebno, po pošti. 
Na skupinski vpis s seboj pripeljite tudi bodoče prvo-
šolčke, ki si bodo medtem ogledali učilnice, se malo 
poigrali ali kaj narisali. 

Vljudno vabljeni!

OBČINA MORAVČE

GLEDALIŠKI ABONMA
2013/2014

Vabi

V Kulturni dom na četrto abonmajsko predstavo, ki bo v 
soboto 22.2. ob 19.00 uri!

KULTURNO DRUŠTVO JOŽEF VIRK IZ DOBA BO UPRIZO-
RILO KOMEDIJO DOM ODDIHA VALENTINA KATAJEVA 
PO PRIREDBI MIHAELA STARBEKA.

Vljudno vabljeni!
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Novice iz Moravške doline 
Januar 2014, Letnik XV, Številka 1.

Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma 
desetkrat letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini 
brezplačno. Sedež in naslov uredništva: Občina Moravče, 
Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 7232700. E-poštni 
naslov moravske.novice@moravce.si. Odgovorni 
urednik: Edo Veselko, namestnica odgovornega urednika: 
Vojka Rebolj. Uredniški odbor: Edo Veselko, Vojka Rebolj, 
Maja Hren, Marko Kladnik, Katja Ribič, Irena Ravnikar, Ajda 
Lalič, Eva Babnik. Novice iz Moravške doline so vpisane v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno 
številko 374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. 
Tisk: Tiskarna Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 21. februarja 2014. 
Vaše prispevke pričakujemo do 6. februarja.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45
RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 10.30;  14.30 - 17
SOB: 9 - 11

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18, PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
informacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

TOR, ČET: 14 - 18.30
SRE: 11 - 14, SOB: 9 - 12

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR 7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

KMEČKA 
TRŽNICA

SREDA  14 - 18
SOBOTA  8 - 13

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE 20.00
ČET 21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19, prva SOB. v mes.: 8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Nekateri bralci se upravičeno pritožujete, da črno-
bele fotografije niso najboljše. Tistim, ki imate dostop 
do spletnih strani, predlagamo, da si na njih ogledate 
barvno različico na www.moravce.si.

Spoštovane bralke in bralci!
Letošnja zelena zima je prizanesljiva do tistih, ki obi-

čajno kidamo okoli hiš in gospodarskih poslopij. Kot 
pravi župan, je prizanesljiva tudi za občinski proračun, 
ki ga je lani močno prizadela. Sicer pa si ljudje nismo 
edini: eni trdijo, da je za klimatske spremembe kriv člo-
vek, drugi pa, da so se  take in še veliko bolj radikalne 
spremembe dogajale v zgodovini ne glede na ravnanje 
ljudi. Kdo bi vedel?

Analiza občinskih investicij v letu 2013 je pokaza-
la, da je bila večina planiranih realizirana. Pridobivanje 
nepovratnih evropskih sredstev je naporna in zahtevna 
naloga. Čeprav je že kazalo, da z novimi vodovodi ne 
bo nič, se sedaj slutijo bolj optimistični časi. 

V številki, ki je pred vami objavljamo fotografije na-
črta nove bodoče šole na Vrhpoljah. To nam dokazuje, 
da gre za realni načrt, ki ne bo le v prid naših šolarjev, 
temveč bo to pridobitev za širšo okolico.   

Konec vsakega leta se Moravčani množično udeležijo 
tradicionalnega novo letnega koncerta. Dvorana je bila 
celo premajhna, da bi lahko sprejela vse, ki so si želeli 
bogatih nastopov kulturnih društev in posameznikov. 
Še enkrat lahko zatrdimo, da je kultura močno zasidra-
na v naši dolini.

Na športnih straneh pišemo o novem trenerju v NK 
Termit in razkrivamo uspešnost moravških strelcev. 

Iskrene čestitke ob kulturnem prazniku!
Odgovorni urednik
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Županova stran

Optimizem pri pridobivanju 
eu sredstev

Pogovor z županom Martinom Reboljem

G. župan, zgodba o domu starejših ima v Moravčah že 
dolgo brado. Ali je ideja opuščena?

Ne, ni opuščena. Investitor se še vedno nadeja, do bo pri-
šlo do gradnje. Ministrstvo je zagotovilo, da koncesija ne 
bo odvzeta. Čeprav gre za zasebno investicijo, računamo 
na širše pridobitve: nova delovna mesta, povečan obisk in 
s tem tudi morebitni prihodek gostincev in trgovcev. Ne 
nazadnje bi si tudi lekarna obetala boljše čase. Glavni 
problem je seveda financiranje projekta, ki pa ga rešuje 
investitor.
Aktualne tema v državi je pridobivanje sredstev EU in 
države. Kako kaže nam? 

Gre za resno in perečo problematiko. Sredi tega meseca 
pričakujemo sestanek na ustreznem ministrstvu in pri-
čakujem, da bodo ta dragocena sredstva preusmerjena 
na občine, ki imajo podpisane pogodbe z izvajalci in 
pripravljeno vso dokumentacijo za začetek gradnje.
Ali pri tem mislite na vodovode?

Tudi. Skupni projekt občin (bivše občine Kamnik in 
Domžale) je aktualen in ni »padel«.Pričakujemo pozi-
tivno odločitev. Gre le za obdobje črpanja, to je ali se 
bomo uvrstili v finančno perspektivo 2007 – 2013 ali 
2014 – 2020.
Naj poudarim, da smo se ponovno prijavili ( preko 
LUR-a) za sredstva, ki bodo namenjena za kanalizacijo 
v Pečah. Smo na prednostni listi. Uspešni rezultat bi po-
menil pridobitev nepovratnih 85% vrednostni investicije 
in bi znatno zmanjšal pritisk na proračun naše občine. 
Upam na odločitev v roku enega meseca.
Na seji OS so se pojavila vprašanja glede cen daljinskega 
ogrevanja. Kakšen je vaš komentar?

Podrobna pojasnila bo na naslednji seji podal koncesio-
nar, pričakujem pa, da se bo oglasil tudi v našem občin-
skem glasilu. Po mojem vedenju je cena toplote cenejša 
za 20% od tiste, ki bi jo morali plačati za ogrevanje s 

kurilnim oljem. Odstopanja pri stroških ogrevanja osnov-
ne šole so lahko posledica predimenzioniranja moči 
in so že upoštevani pri manjših obračunih od meseca 
decembra 2013 naprej.
Kako ste zadovoljni z realizacijo projektov v preteklem 
letu?

Kot sem omenil v zadnjem razgovoru, je na realizacijo 
vplivala neugodna zima 2012/2013. Toda podrobna ana-
liza je pokazala, da nismo uresničili le nekaj manjših 
projektov, recimo cesta Podgorica, Selo pri Moravčah in 
delno cesta Mošenik-Mektajnar. Vse te naloge prenašamo 
v tekoče leto. Ne smemo pa pozabiti na uspešno naložbo 
v kmečko tržnico, ki smo jo zagotovili z rebalansom pro-
računa. Pridobitev je daljinsko spremljanje učinkovanja 
vodovodnih objektov in modernizacija vodnih črpališč 
Mošenik, Krulc in Hrib nad Ribčami, ki omogočajo 
nemoteno delovanje vodovodnega sistema.
Prijava projekta za sanacijo Kulturnega doma na kul-
turno ministrstvo žal ni bila uspešna, je pa pripravljen 
tako, da se bomo prijavili na razpis za energetsko sa-
nacijo stavb.

www.moravce. si

Spoštovane občanke in občani!

Kultura je temelj našega vsakdana in osnova 
medčloveških odnosov. Čestitke ob kulturnem 
prazniku.

Martin Rebolj, župan 
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Občina

Občinski svet potrdil še 4. rebalans proračuna

16. redna seja OS

Zadnja seja občinskega sveta v obči-
ne Moravče, v letu, ki je za nami, je 
potekala 18. decembra. Po potrditvi 
zapisnika prejšnje seje, so se svetniki 
v naslednjih dveh točkah posvetili 
problematiki osnovne šole Roje, ki jo 
je predstavila ravnateljica Marjanca 
Bogataj. V resnici gre za zelo zahtev-
no delo, saj imajo opraviti z otroki z 
motnjami v razvoju. Tako so svetniki 
soglasno sprejeli sklepa o sistema-
tizaciji enega razvojnega oddelka 
za leto 2013/2014 in znižanje cene 
programa v razvojnem vrtcu.
Več pozornosti in razprave so svetniki, 
predvsem iz vrst opozicije, posvetili že 
4. rebalansu občinskega proračuna. 
Prvi je bil potreben zaradi prijave na 
razpis za pridobitev državnih sredstev 
za energetsko obnovo stavb (POŠ 
Vrhpolje in matična šola v Moravčah), 
drugi se je nanašal na financiranje 
iz državnih sredstev za komasacijo, 
vodovodno oskrbo in kanalizacijo, 
tretji je bil povezan s kanalizacijo v 
Pečah in delno spremembo in rekon-
strukcijo Kulturnega doma, zadnji pa 
je povezan s rebalansom proračuna 
JKP Prodnik. Prihodki so se povečali 
za 2,5% in tako znašajo skoraj 4,7 
milijona evrov. Za enak znesek so se 
povišale tudi postavke na odhodkov-
ni strani. Svetniki so imeli kar nekaj 
vprašanj in pripomb glede stroškov 
nove tržnice, vrtca, rezervoarja v Sp. 
Javoršici, stroškov za zavetišča živali, 
cene ogrevanja v šoli, itd.
S tremi glasovi proti so svetniki 
potrdili povišanje vrednosti točke 
za izračun nadomestila za zazidano 
in nezazidano stavbno zemljišče za 
1,9 % in ga tako uskladili z rastjo 
življenjskih stroškov. Res pa je, da bo 
ta izračun v veljavi le do obračuna 
novega davka na nepremičnine, ko 

ga bo obračunala država. Od 1. janu-
arja letos velja tudi nova povprečna 
gradbena cena za 1m2 stanovanjske 
površine za povprečno kategorijo ko-
munalne opremljenosti, ki tako znaša 
956,99 evra.

Na koncu je občinski svet potrdil še 
letni program športa v občini in obra-
tovalni čas knjižnice. 

EV

Občina potrebuje nov statut. Ali se kaj premika?

Ja , pripravljamo nov postopek sprejema na OS. Poudariti 
moram, da je predlog pripravljen v skladu z zakonodajo, 
ki uravnava lokalno samoupravo. Ker je vse dogajanje v 
državi usmerjeno v varčevanje in zmanjševanje admini-
stracije ter funkcionarjev, se mi ne zdi smiselno večanje 
števila svetnikov. Predlagamo minimalno zmanjšanje.
Največji investicijski zalogaj v tem letu je zagotovo POŠ 

Vrhpolje. Kje smo? 

Vsi postopki tečejo v skladu s predvidevanji. Pričakujem, 
da bomo gradbeno dovoljenje pridobili do konca pri-
hodnjega meseca in potem objavili razpis za pridobitev 
izvajalca. Ves čas si prizadevamo za pridobitev nepo-
vratnih sredstev iz več razpoložljivih virov.

EV
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Občina

Tradicionalni novoletni koncert v Kulturnem domu 
Moravče

V novem letu 
nikar ne pozabite nase, 
imejte se radi, 
hitite počasi,
ljubite življenje...
Praznujte!

S tradicionalnim novoletnim koncer-
tom se je v Kulturnem domu Moravče 
zaključilo leto tudi v kulturnem smislu 
uspešno. Kako se ne bi, saj imamo 
odlična kulturna  društva in posame-
znike pa tudi Programski svet občine 
svoje delo učinkovito opravi.  Očitno 
se deluje tudi na področju kulture z 
veseljem, a vendar s trdim delom in 
zavestjo, da se občanom ponudi kar 
najbolje. 
Ta večer so se v polnem siju predsta-
vila vsa moravška glasbena društva:  
Mešani pevski zbor DU, Komorni zbor 
Limbar, Peški oktet, Moški pevski 
zbor Tine Kos, Ženska vokalna sku-
pina ODA, Grajski oktet, Tamburaški 
orkester Vrhpolje in Pihalna godba. 
Nastopili so Leseni rogisti in šolska 
glasbena skupina ter z orientalskim 
plesom Anja Kos. Gostja večera je 
bila pevka Tanja Žagar. Misli in pe-
smi nastopajočih, skupaj s tekstom 

povezovalcev Tino Žnidar in Aljažem 

Hribarjem, so se zlile v enotno noto 
novoletnega veselja, ljubezni  in upa-
nja za prihodnost, za leto, ki prihaja. 
Tudi govor župana Martina Rebolja se 
je dotaknil občinskih načrtov, za ka-
tere so realne možnosti. Občanom je 
želel uspešno leto in veliko zdravja. 
Vsaka skupina je bila na odru edin-
stvena. Čudovite pesmi in glasovi so 
se skupaj z inštrumentalnimi zvoki 
združili v nežno harmonijo. Tudi ple-
salka je dodala k spektaklu užitka. 
Tanja Žagar je s svojim nastopom in 
že znano energijo dobesedno očarala 

dvorano, posebno še s pesmijo, ki jo 
je pela skupaj s našo pihalno godbo. 
K še posebno všečnemu  nastopu sta 
pripomogla skupaj Tanja Žagar in novi 
kapelnik Miran Šumečnik. Odlično sta 
se ujela.
Dvorana je bila žal premajhna za vse 

obiskovalce. 
Programski svet napoveduje novo 
sezono občinskih prireditev in vabi v 
Kulturni dom. Občanom pa želi, da bi 
bili dobro.

VR
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Občina

Predstavitev projekta nove vrhpoljske podružnične šole

Občina Moravče je sredi januarja 
v prostorih KS Vrhpolje predstavila 
projekt nove vrhpoljske podružnične 
šole. 
V uvodu je župan Martin Rebolj pove-
dal, da bo gradnja nadomestna. Izve-
dena primerjalna študija kaže, da je 
optimalna rešitev gradnja nove šole in 
ne obnova stare, torej bo novogradnja 
cenejša in prostori ustreznejši. Šola bo 

ogrevana na bio maso. Predvideva se, 
da bo vselitev nekje do oktobra. Učen-
ce bi v vmesnem času vozili v matično 
šolo v Moravče. Finančna konstrukcija 
predvideva okrog milijon kredita, kar 
si  moravška občina lahko privošči, 
glede na to da je sedaj praktično 
brez kredita. Razliko do predvidene 
vrednosti novogradnje bi zagotovila 
občina z že odobrenimi sredstvi iz 

razpisa za toplotno sanacijo, z novim 
kandidiranjem na razpisu ministrstva 
in z lastnimi sredstvi.
Obširno je predstavila projekt lesene 
nizko-energetske šole projektantka 
Helena Kovač. Šolsko ministrstvo je 
potrdilo, da je programska oprema 
šole primerna, ekološko in demo-
grafsko ustrezna. Stavba bo v celoti 
podkletena. V tem delu bo telovadnica 
in v popoldanskem času prostor za 
potrebe kraja. Iz telovadnice bodo 
vodile stopnice v pritličje z dvema 
garderobama, avlo, jedilnico, kuhinjo 
ter na levi in desni, manjšo ter večjo 
učilnico. Iz manjše bo vstop na pokrito 
teraso. Ločene sanitarije bodo v tem 
delu. Na vzhodno stran bo izhod na 
dvorišče, kjer bo tudi manjša kolesar-
nica. Stopnice iz pritličja vodijo v višje 
ležečo avlo, dve učilnici, dva kabineta. 
150kv. m mansarde bo za enkrat 
ostalo v rezervi. Zahodno od šole bo 
kotlovnica, ob cesti pred šolo pa pet 
parkirišč. Učilnice bodo obrnjene proti 
jugu in močno osvetljene. Glavni vhod 
v šolo bo iz vzhodne strani. Šola bo 
od sedanje višja le en meter. Zača-
sno bo priklopljena na svojo malo 
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Občina

čistilno napravo. Ministrstvo je po 
standardu naložilo, da šola potrebuje 
zelene površine, ki pa ni nujno, da so 
poleg šole.
Župan je v zvezi z zelenimi površina-
mi, oziroma šolskim igriščem, pove-
dal, da se že pogovarja z lastnikom 
zemljišča južno pri šoli, da bi občina 
pridobila ta teren. Glede odmika šole 
nekaj metrov v to južno zemljišče pa 
je bilo povedano, da ta ni možen, ker 
zemljišče ni zazidljivo. Bi pa občina 
pristopila k premaknitvi cestišča ob 
šoli severneje, da bi bilo omogočeno 
ustavljanje šolskega avtobusa na 
ustavnem pasu. Tako bi pridobili tudi 
kakšno parkirišče več.
Župan je potem povabil vaščane 
osrednjega dela Vrhpolj, da bi izko-
ristili možnost priklopa na daljinsko 
ogrevanje z lesnimi sekanci. Besedo 
je zato dal direktorju podjetja Zarja 
Kovis, Ivanu Hribarju, ki je poudaril 
prednosti: 20% cenejše ogrevanje, 

brezplačen priklop in toplotna postaja. 
Rok za razmislek in prijavo je konec 
meseca januarja.
Ob koncu predstavitve je Ivan Hribar 
čestital občini, da bo v tem času, ko 

novogradenj ni veliko, izvedla ta pro-
jekt. Čestitkam se pridružujemo tudi iz 
uredništva. Čestitamo tudi krajanom 
Vrhpolj in želimo projektu vse dobro. 

VR

Delovanje daljinskega ogrevanja po enem letu
DOLB Moravče

Občina Moravče in Zarja Ekoenergija, 
d.o.o. Semič sta dne, 30.5.2012 pod-
pisala koncesijsko pogodbo  za proi-
zvodnjo in dobavo toplotne energije 
na lesno bio maso DOLB MORAVČE 
za obdobje 20 let. 
Kot koncesionar smo takoj pristopili 
k realizaciji pogodbe in do konca 
septembra zgradili kotlovnico za bio 
maso, na kateri je občina nato zgra-
dila leseni pasivni vrtec. Zgradili smo 
tudi toplovod I. fazo, na katerega je 
priključeno 17 objektov s toplotnimi 
postajami. V letu 2013 smo nada-
ljevali z izgradnjo toplovoda II. Faza,  
na katerega so se priključili še trije 
objekti. 
Pogoj za realizacijo predmetnega 
projekta je bila uspešna prijava za 
pridobitev nepovratnih finančnih sred-
stev iz kohezijskih skladov. Za projekt 
je bilo pridobljenih 50 % finančnih 
sredstev od upravičenih  investicijskih 
stroškov. 
Realizirana investicija zagotovo opra-
vičuje odločitev občinske politike, da 
občina želi postati energetsko učinko-
vita ter okolju prijazna.
Večkrat se ugotavlja, da je tovrstno 
ogrevanje predrago. Takšne trditve so 
vedno vprašljive, s kom se primerjajo 
in kakšen cilj zasledujemo. Po več kot 

letu delovanja daljinskega sistema 
lahko ugotovimo, da je sistem ogre-
vanja zanesljiv, da imajo uporabniki 
vsaj 20 % nižje stroške ogrevanja v 
primerjavi s kurilnim oljem in vsaj 30 
% nižje stroške v primerjavi z utekoči-
njenim naftnim plinom. To velja tudi 
za občinske objekte z izjemo osnovne 
šole, kar pa se bo tudi  uredilo, da 
bomo dosegli zastavljene cilje.
Omenja se tudi, da je daljinsko ogreva-
nje na Vranskem ceneje. V to primer-
javo se neposredno težko spuščamo, 
posredno pa suvereno trdimo, da 
je sistem DOLB Moravče načrto-
van tako, da s priklopom na sistem 
uporabnik nima nobenih stroškov, 
kar na Vranskem ni tako. Kalkulacija 
je  narejena na osnovi konfiguracije 
terena in predvidenih odjemnih mest 
ter da zagotavlja minimalno dodano 
vrednost, zagotavlja pa dolgoročno 
zanesljivost dobave toplotne energije 
in je bistveno ceneje, kot je bilo do se-
daj. Cena kW ure je enaka za občinske 
objekte kot tudi za občane.
Pri načrtovanju daljinskega sistema 
DOLB Moravče smo upoštevali naj-
novejša strokovna spoznanja in naše 
dolgoletne izkušnje na tem področju, 
kar pomeni, da je kotlovnica čim bolj 
izkoriščena ter da je čim več priklju-

čenih odjemalcev, s tem dosega 
optimalne izkoristke. 
Število odjemalcev toplotne energije 
tudi optimizira stroške in ko bo teh 
še več, bo lahko rezultat nižji stroški 
ogrevanja za uporabnike. Za projekt 
DOLB je zelo pomembno, kdaj se 
bo priključil načrtovani projekt Dom 
starejših občanov Moravče. Poleg 
navedenega pa je realizirani projekt 
DOLB Moravče zelo pomemben še iz 
okoljevarstvenega vidika, saj je bilo  v 
tem obdobju  v Moravčah  za cca 400 
t manj izpusta CO

2, več kot 150.000 
l kurilnega olja ni bilo pripeljanega iz 
oddaljenih držav, temveč je bil ves 
potrebni energent dobavljen iz morav-
ške doline. Pomemben je tudi požarni 
vidik, saj je en dimnik  iz kotlovnice 
zamenjal 20 dimnikov po objektih. 

Pričakujemo in si želimo sodelovanja 
tudi v prihodnje v skupno dobro pro-
jekta DOLB MORAVČE. 

Ivan Hribar
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ODDELEK ZA KMETIJSKO SVETOVANJE 
Izpostava Domžale
Vir, Šaranovičeva cesta 21a,
p.p. 22, 1230 Domžale
www.lj.kgzs.si

URADNE URE:
ponedeljek: 8h–10h 
sreda: 8h–10h in 14h–15h
ostalo po dogovoru 
Tel.:  01/724-18-45 ali 01/724-48-55
E-naslov:  irena.zlatnar@lj.kgzs.si 
                  pavla.pirnat@lj.kgzs.si

IZOBRAŽEVANJE KOP - Mo-
ravče
Pred začetkom roka za oddajo zbirnih 
vlog bo predavanje tudi v Kulturnem 
domu Moravče, Vegova 9, v četrtek, 
20. februarja s pričetkom ob 10. 
uri.
Poleg predstavitve novosti pri ukrepih 
kmetijske politike v letu 2014 (P. Pir-
nat), bo Anton Zavodnik (specialist za 
travništvo in pašništvo) spregovoril o 
gnojenju in apnenju s poudarkom na 
ohranjanju rodovitnosti tal na travi-
nju. Vabljeni vsi, ki vas tema zanima 
in ki boste tudi letos oddali vlogo za 
subvencije.

IZOBRAŽEVANJE KOP – osta-
le lokacije
Vsi ki boste v letu 2014 uveljavljali ka-
terega od t.i. KOP (Kmetijsko Okoljski 
Program) ukrepov morate v obdobju 
od 1.9.2013 do 31.8.2014 opraviti 
najmanj 4 ure teh izobraževanj, ki so 
potrjeni s strani MKO. Glavnina teh 
izobraževanj poteka v času pred za-
četkom oddaje zbirnih vlog. Neizpol-

nitev te obveznosti pomeni kršitev in 
posledično znižanje KOP plačil. Zato 
so v nadaljevanju podana še izobraže-
vanja na drugih lokacijah, če se jih v 
Moravčah ne boste mogli udeležiti ali 
pa so vam zanimive strokovne teme. 
Vsa predavanja na območju celotne-
ga našega zavoda bodo objavljena 
tudi naši spletni strani pod rubriko 
'aktualno'.
Na bližnjih lokacijah bodo organizira-
na naslednja izobraževanja:
• V četrtek, 30. januarja s pričetkom 

ob 9.30 uri bodo v Domu kulture 
v Kamniku, Fužine 10, predavanja 
z naslednjo tematiko: Prilagajanje 
integrirane poljedelske pridelave 
podnebnim spremembam in   mo-
žnosti namakanja (prof. dr. Mari-
na Pintar), Gnojenje in vodenje 
ustrezne dokumentacije v skladu 
z veljavno zakonodajo (Damjana 
Iljaš), Kakšne hleve bomo gradili 
v prihodnosti? (Lojze Lokar).

• V sredo, 12. februarja s pričetkom 
ob 9.30 uri v prostorih Krajevne 
skupnosti Tuhinj, v Lazah v Tu-
hinju 29, z naslednjo tematiko: 

Pridelovanje vrtnin za povečano 
samooskrbo (Ana Ogorelec).

• V torek, 18. februarja s pričetkom 
ob 10. uri v dvorani Kulturnega 
doma Antona Martina Slomška, v 
Šentvidu pri Lukovici, Veidrov trg 
4, z naslednjo tematiko: Ukrepi 
kmetijske politike v letu 2014 
(P. Pirnat), Kako do dobrih rejnih 
živali? (Jasmina Slatnar), Zakaj 
moja krava ni breja? (mag. Janez 
Kunc).

Za predavanje v Lazah sta priznani 
samo 2 uri, za ostala dva predavanja 
pa 4 ure.

OSNOVNI TEČAJ FFS
Osnovni tečaj varstva rastlin za izva-
jalce ukrepov bo v spomladanskem 
času na lokaciji v Dobrunjah (Zadružni 
dom Zadvor, Cesta II grupe odredov 
43) in sicer v popoldanskem času 
od 14.30. do 19.30 ure od torka, 18. 
do četrtka, 20. februarja 2014. Tečaj 
se zaključi s pismenim izpitom, ki ga 
boste imeli zadnji dan in na osnovi 
katerega dobite izkaznico. Za ostale 

Predstavitev programa DORA v Zdravstvenem domu v 
Domžalah

V sejni sobi Zdravstvenega doma v Domžalah je v 
četrtek 19.12.2013 potekala predstavitev programa 
DORA – državnega presejalnega programa za raka dojk, 
ki omogoča ženskam med 50. in 69. letom starosti pre-
gled dojk z mamografijo na vsaki dve leti. S preprosto 
presejalno preiskavo - presejalno mamografijo lahko 
zgodaj odkrijemo začetne rakave spremembe v dojki - 
ko jih ženska ali njen zdravnik še ne moreta zatipati in 
znaki bolezni še niso vidni. Če raka odkrijemo zgodaj, 
je zdravljenje zelo uspešno.
Konec meseca oktobra je v Domžalah ponovno pričela 
z delovanjem mobilna enota programa DORA, ki stoji za 
Zdravstvenim domom v Domžalah in bo delovala pribli-
žno pol leta. V tem času bodo v drugi krog presejalnega 
slikanja vabljene vse ženske med 50. in 69. letom iz občin 
Domžale, Lukovica, Moravče, Trzin in Dol pri Ljubljani.  
Ženske, ki ustrezajo merilom za udeležbo v programu 
DORA, bodo z Onkološkega inštituta Ljubljana prejele 
pisno vabilo, na katerem bosta že določena datum in 
ura pregleda v mobilni enoti. Za sodelovanje v programu 
DORA ženske ne potrebujejo napotnice.

Vabimo na predstavitev državnega 
presejalnega programa za raka dojk 

DORA,
ki bo v sredo, 5. februarja 2014, 

ob 17.00 v knjižnici Domžale.
Lepo povabljeni, da se predavanj udeležite v čim 

večjem številu !
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Občina

informacije se obrnite na KSS v času 
uradnih ur. Prijava je obvezna.

OBNOVITVENI  TEČAJI FFS
Vsi, ki ste osnovni tečaj varstva rastlin 
za izvajalce ukrepov že naredili in vam 
bo veljavnost izkaznice potekla lahko 
z udeležbo na obnovitvenem usposa-
bljanju njeno veljavnost podaljšate. 
Obnovitveni tečaji bodo v času od 
14.30 do 19. ure v naslednjih terminih 
in lokacijah:
• v torek, 4. 2. v Dobrunjah (Zadružni 

dom Zadvor, Cesta II grupe odre-
dov 43),

• v torek, 11. 2. v Grobljah (Kulturni 
dom Groblje, Groblje 1),

• v četrtek, 13. 2. v Grobljah (Kultur-
ni dom groblje, Groblje 1),

• v petek, 21. 2. v Litiji (sejna soba 
Občine Litija),

• v sredo, 26. 2. v Medvodah (Go-
stilna Mihovec, Zg. Pirniče 54).

Vsi, ki ste osnovni tečaj delali pri nas, 
boste dobili vabila po pošti. Ostali 
zainteresirani pa se lahko prijavite do 

zapolnitve mest. Dodatne informacije 
dobite pri Damjani Iljaš vsak delovnik 
med 8. in 14. uro na telefon 01/513-
07-22.

POVRNITEV TROŠARINE ZA 
2013
Rok za oddajo Zahtevka za povrnitev 
trošarine na podlagi 9. odstavka 54. 
člena Zakona o trošarinah za ener-
gente, ki se uporabljajo za pogon 
kmetijske in gozdarske mehanizacije 
(obrazec TRO-A / fizične osebe) je 
31. marec 2014. Kmetijskim gospo-
darstvom se v primeru oddaje vloge 
povrne 70 % trošarine za porabljeno 
pogonsko gorivo na osnovi računov, 
vendar ne več kot so predpisani nor-
mativi (travnik, njiva, travniški sadov-
njak 200 l/ha, intenzivni sadovnjak 
420 l/ha, gozd 15l/ha). Upošteva 
se stanje površin na dan 30.6.2013. 
Glede na lansko leto ni vsebinskih 
sprememb. Edina sprememba je ta, 
da računov, ki so osnova za izpolnitev 
zahtevka ni potrebno pošiljati z izpol-

njenim obrazcem, ampak jih je po-
trebno hraniti doma (10 let). Račune 
bo potrebno poslati edino v primeru 
poziva Carinskega urada. 
Obrazec TRO-A dobite na lokacijah 
kmetijske svetovalne službe ali na 
spletni strani: http://www.carina.gov.
si/si/obrazci/trosarine/
Izpolnjen obrazec pošljite na naslov: 
Carinski urad Ljubljana, Šmartinska 
152 a, 1524 Ljubljana. Za izpolnjeva-
nje zahtevka se lahko obrnete tudi na 
naju (zaželeno je v februarju).

SUBVENCIJE 2014
Redni rok za elektronsko oddajo zbir-
nih vlog bo potekal od 26. 2. do 6. 
5. 2014. Oddaja bo možna na lokacij 
KSS na Viru za kar se bo potrebno 
predhodno naročiti. Več o vsem tem 
bo napisano v naslednji številki.

PAVLA PIRNAT,
terenska kmetijska svetovalka I

POLICIJA SVETUJE

VARNA SMUKA NA SMUČIŠČIH - NASVETI IN 
NAVODILA

Ker smo že v zimskem času, čeprav 
zima ni preveč radodarna s snegom, 
vam v nadaljevanju podajamo ne-
kaj navodil in nasvetov, ki se jih na 
smučiščih morate držati, da bo vaša 
smuka varna in da bo to res užitek in 
sprostitev.

Naj bodo dnevi, namenjeni sprostitvi, 
zabavi in športu, res prijetni. Skrb za 
varnost na smučišču mora biti zato 
na prvem mestu. Za red in sožitje na 
smučišču smo odgovorni vsi.
Smučanje bo lahko veselo in varno le, 
če bomo uporabniki smučišč dovolj 
ozaveščeni, obzirni do drugih, pre-
vidni in odgovorni. Poznati moramo 
mednarodno veljavna vedenjska 
pravila in jih dosledno upoštevati. 
Spoštujmo tudi opozorila, odredbe 
in navodila nadzornikov, policistov in 
drugih oseb, ki skrbijo za varnost na 
smučišču.
  

10 FIS pravil 
 
Poleg užitka prinaša smučanje tudi 
določeno tveganje. Velik porast šte-
vila obiskovalcev na smučiščih, novi 
načini in tehnike smučanja in drsenja 
na snegu, pa tudi novi pripomočki, 
dodatna oprema, slaba ozaveščenost, 
predrznost in neprevidnost številnih 
uporabnikov belih strmin so privedli 
do povečanja števila poškodb.
 
Zato prilagodimo hitrost in način 
smučanja svojem izkušnjam, telesni 
pripravljenosti, snežni podlagi, la-
stnostim in zasedenosti smučišča ter 
vremenskim razmeram. 
 
Posebej pozorni bodimo na otroke 
in smučarje ali deskarje novince, 
smučajmo pa le na označenih in 
urejenih smučarskih progah. Kdor ne 
smuča, naj za hojo uporablja le rob 
smučišča.

Zaščitna smučarska čelada je obve-
zna za otroke, mlajše od 14 let, njena 
uporaba pa je priporočljiva tudi za 
odrasle. 
 
Smučanje pod vplivom alkohola ali 
mamil je skrajno neodgovorno in 
nevarno za lastno življenje in življenje 
drugih na smučišču.

Pazimo na svojo smučarsko opremo 
oz. je ne odlagajmo tako, da bi ostala 
brez nadzora, ter na druge vredne 
predmete, ki jih imamo s sabo.
Smučarji in druge osebe na smučišču 
se morajo ravnati skladno z mednaro-
dnimi FIS pravili in navodili o varnosti 
na smučišču, opozorilnimi in obvestil-
nimi znaki, znaki za prepoved in znaki 
za obveznost ter po navodilih in opo-
zorilih nadzornikov. Ravnati morajo 
po načelu vzajemnega spoštovanja 
in razumevanja. Smučišče morajo 
uporabljati tako, da ne ogrožajo ali 
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Policija svetuje

www.moravce. si

ne poškodujejo sebe, drugih oseb ali 
naprav na smučišču.
 
Zaradi lastne varnosti in varnosti 
drugih smučarjev na smučarski 
progi smučarjem svetujemo:
• Prilagodite hitrost in način smuča-

nja svojemu znanju, terenskim in 
vremenskim razmeram ter številu 
smučarjev na progi.

• Izbirajte smer smučanja tako, da 
ne boste ogrožali drugih smučar-
jev. Dajte prednost smučarju pred 
sabo.

• Prehitevajte od zgoraj ali od spo-
daj, z leve ali desne, vendar vedno 
v zadostni razdalji, ki prehiteva-
nemu smučarju omogoča dovulj 
prostora za smučanje.

• Uporabljajte zaščitno smučarsko 
čelado, če ste mlajši od 14 let.

• Pri prečkanju smučarske proge, 
vstopu na smučarsko progo, po 
ustavitvi in pri ponovnem vključe-
vanju v smuko se prepričajte, ali to 
lahko storite brez nevarnosti zase 
ali za druge smučarje.

• Za vzpenjanje, ustavljanje in 
zadrževanje uporabljajte le rob 
smučarske proge.

• Smučajte na varni razdalji od tep-
talnika snega.

• Ob padcu, če ne potrebujete po-
moči reševalca na smučišču, čim 
prej zapustite mesto padca in se 
umaknite na rob smučišča.

• Puščajte smučarsko ali drugo opre-
mo takrat, ko je ne uporabljate, na 
mestu, ki ga določi upravljavec.

• Smučajte s popolno in brezhibno 
opremo.

• Pomagajte pri nesreči na smuči-
šču.

• Dajte nadzorniku svoje osebne po-
datke, če ste priča ali udeleženec 
v nesreči ali če ste sami prekršili 
določbe tega Zakona o varnosti 
na smučiščih.

Smučarjem odsvetujemo:
• Ne smučajte, ko je smučišče ali del 

smučišča zaprto!
• Ne smučajte zunaj prog, po neu-

rejenem smučarskem prostoru in 
vplivnem območju proge!

• Ne izvajajte skokov na smučarski 
progi, razen na delih smučišča, kjer 
je to dovoljeno!

• Ne smučajte po vlečni poti vlečni-
ce ali tako, da je ogrožena varnost 
potnikov na vlečnici!

• Ne zadržujte se na zoženih ali 
nepreglednih delih smučarske 
proge!

• Ne postavljajte, prestavljajte ali 
odstranjujte znakov in naprav na 
smučišču!

• Ne onesnažujte smučišča in nje-
gove okolice!

• Ne vodite psov in drugih živali po 
smučarski progi!

• Ne smučajte pod vplivom alkohola, 
prepovedanih drog, psihoaktivnih 
zdravil ali drugih psihoaktivnih 
snovi! Šteje se, da je pod vplivom 
alkohola smučar, ki ima več kot 
0,24 miligrama alkohola v litru 
izdihanega zraka oz. več kot 0,50 

grama alkohola na kilogram krvi. 
Mejna vrednost alkohola je iden-
tična tisti iz Zakona o varnosti v 
cestnem prometu.

Nasveti drugim osebam na smuči-
šču:
• Svojo športno aktivnost ali drugo 

dejavnost izvajajte samo na za to 
določenih površinah.

• Hodite in se vzpenjajte ob robu 
smučarske proge.

• Takrat, ko je ne uporabljate, pu-
ščajte svojo opremo na mestu, ki 
ga določi upravljavec.

• Dajte nadzorniku svoje osebne po-
datke, če ste priča ali udeleženec 
v nesreči ali če ste sami prekršili 
Zakon o varnosti na smučiščih.

Drugim osebam na smučišču pa 
odsvetujemo:
• Ne prečkajte smučarske proge 

in se ne ustavljajte na zoženih ali 
nepreglednih delih smučarske 
proge!

• Ne postavljajte, prestavljajte in ne 
odstranjujte znakov in naprav na 
smučišču!

• Ne vodite psov in drugih živali po 
smučarski progi in robu smučarske 
proge!

• Ne vozite motornih sani in ne 
sankajte se po smučarski progi ali 
smučišču zunaj za to predvidenih 
površin.

Vir; Gradivo MNZ-Policija
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Društva

Silvestrski pohod z baklami v Pečah

Silvestrski pohod z baklami je v Pečah 
postal prava tradicija. Tudi na zadnji 
dan leta 2013 se je pred gasilskim 
domom zbralo okrog 70 krajanov, 
ki so se želeli malce nadihati sveže-
ga zraka in še zadnjič v starem letu 
podružiti s sosedi in prijatelji. Pot je 
pohodnike najprej vodila čez Peče, 
nato čez Goričane in proti Zgornjim 

Kosezam. Tam so se ustavili pri »Bol-
tet« kjer jim je gospa Anka tudi letos 
postregla z odličnim čajem.  Nato 
so pot nadaljevali čez Ravne, čez 
Grumpež in na Stanarja. Tudi tam je 
prijazni gospodar Stanarjeve doma-
čije pohodnike pričakal in jih malce 
okrepčal, da so lažje zmogli pot nazaj 
proti Pečam. Ob vrnitvi h gasilskemu 

domu je organizator pohoda; KŠD 
Peče, pohodnike postregel s čajem 
in kuhanim vinom, ter jih obdaroval 
s skromno pozornostjo in voščil vse 
dobro v novem letu.  Upamo, da se 
bo ta lepa tradicija ohranila in, da 
lahko prihodnje leto pričakujemo še 
več pohodnikov.

AL

V januarju je Folklorna skupina DU 
Moravče praznovala tri leta delovanja. 
Kdor spremlja te vrste plesa, ve, da je 
potrebno veliko vaje in da mora biti 
ta tudi stalna. Biti folklornik ni mačji 
kašelj.
Vendar se skupina udeležuje mnogih 
gostovanj in tekmovanj. 29. decem-
bra so bili povabljeni na Večer folklore  
v sosednji Šentvid. Nastopili so med 
skupinami iz Grobelj, Kamnika in do-
mačinov, Sv. Vid.
Bil je lep večer, s katerim so bili poleg 
obiskovalcev, zadovoljni tudi plesalci. 
Tudi to ni zanemarljivo, saj je dober 
občutek, da vztrajna vaja res vsak 
nastop naredi boljši. 

VR

Folklorniki Društva upokojencev Moravče so gostovali pri 
sosedih

Srečanje pohodnikov dveh Društev upokojencev, Lukovice 
in Moravč na Limbarski gori

Drugega januarja so se na Limbarski 
gori srečali pohodniki DU Moravče 
in DU Lukovica. Prišli so vsak iz svoje 
smeri. Čeprav je bilo vreme enkratno, 
ni enostavno začeti takoj po napor-
nem silvestrovanju. Lukovčani so že 
vajeni, Moravčanom pa je za enkrat 
uspelo priti le v manjšem številu. 
Vodja Moravčanov Franc Peterc je 
obljubil vodji Lukovčanov Olgi, da 
drugo leto pride z večjo skupino. Če 
bodo vzeli Konrada s seboj pa bo še 
bolj veselo.
Naj bo to vabilo pohodnikom na Lim-
barsko goro za 2. januar 2015. Saj, 
kakor čas hitro teče, bo to skoraj.  

VR
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Silvestrovanje pod kozolcem

Letos smo se že petič zbrali vaščani 
Dol na tradicionalnem silvestrovanju 
pod kozolcem.
Ponovno smo stopili skupaj in pripe-
ljali drva iz gozda, da nas ni zeblo in 
pripravili še vse ostalo, da je silvestro-
vanje potekalo tako, kot se za ta dan 
spodobi.
Cel večer je v loncu brbotal slasten 
golaž, kuhalo se je vino, gospodinje 
pa so pripravile sladke prigrizke. Ob 
prasketanju ognja je bilo veliko dobre 
volje in smeha, tudi naši najmlajši 
udeleženci so se veselili in zabavali,  
čas pa je kar prehitro mineval.
Da bi se nam zgodilo veliko lepih 
stvari v letu 2014 smo si zaželeli in se 
dobre volje proti jutru razšli.
Na novega leta dan smo se okoli pol-
dneva vrnili pod kozolec. Pospravili 
smo za seboj, skupaj sedli h kosilu, 
saj nam je golaž ponovno zelo teknil, 
potem pa odšli vsak po svoje.
Lepo je bilo. Ena od žeja je bila tudi, da 
bi se nam pridružilo še več vaščanov 

in vabilo seveda velja.
Obljubili smo si, da se konec leta 
ponovno skupaj veselimo pod kozol-

cem. Še prej pa pri Urši in Simonu na 
pikniku.

Slavi P., Dole pri Krašcah

V novem letu nas tudi nov koledar Društva krajanov Dešen 
– DŠN 2014

Že četrto leto zapored smo se razve-
selili društvenega koledarja, ki so ga 
v mesecu decembru na naše domove 
prinesli mladi člani društva.  Da tudi 
letos odseva dogajanje na vasi in njen 
»srčni utrip« so dokazali ustvarjalci z 
naborom fotografij, ki predstavljajo 
našo vas v luči letnih časov, druženja 
krajanov in naših prijateljev, prireditev, 
praznovanja vaških običajev, ohranja-
nja dediščine, športnega udejstvova-
nja in čarobnih trenutkov v vasi, ujetih 
skozi objektiv fotografa. Zahvala gre 
predsednici društva Ireni Rotar, ki 
vsako leto spodbuja ustvarjalce in tudi 
sama prispeva k uresničitvi, da kole-
dar vsako leto dobi novo preobleko in 
zaživi z vaščani v našem vsakdanjiku. 
Za oblikovno podobo in slikovno gra-
divo se zahvaljujemo Klemenu Rotarju 
in Blažu Grabeljšku. Zaslužna za to, 
da bo na stenah naših domov vsak 
mesec kakšen pravi domači pregovor 

in lep spomin na to, da se v mali vasi 
vedno odvija kaj lepega, drugače pa 

za to poskrbi narava. 
Eva BABNIK
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VESELI DECEMBER V MORAVČAH

Ugotovitev, da se je VESELI DECEM-
BER V MORAVČAH »prijel«, nam je 
dal novih idej in poguma, da bomo 
prireditev za otroke in mlade po srcu 
pripravili tudi v prihodnje. 
A ni vse na organizatorjih! Spoštovani 
Moravčani, najpomembnejši je vaš 
odziv! Zato hvala vsem tistim, ki ste 
prišli in pripeljali otroke, ostali pa že 
vnaprej povabljeni na Veseli decem-
ber 2014. 
A to je še daleč! Poglejmo raje, kaj 
se je dogajalo v pravkar minulem 
decembru.
V petek, 20. dec. je bil Dedek Mraz 
zelo prijazen, otroke je obdaroval z 
zdravimi in sladkimi darilci in nas 
mimogrede vzpodbudil in marsikoga 
znova naučil izreči najlepše besede: 
»rad te imam«. Otrokom je bila goto-
vo najbolj razburljiva vožnja s kočijo 
kočijaža g. Sandija Močnika. 
Opravičujemo se vsem za pomanj-
kljivo osvetlitev prireditvenega pro-
stora. 
Saj ne da bi bil Božiček užaljen, ker ga 
prejšnja leta nismo vabili, a komaj je 
čakal, da pride tudi v Moravče. Pova-
bili so ga otroci OŠ Jurija Vege, ki so z 
go. Marijo Gotar brezhibno naštudirali 
igrico Poredni zajček Taček, in ko so 
ga v soboto poklicali, je nemudoma 
prišel v Kulturni dom z darilci za tiste 

otroke, ki v petek niso utegnili priti k 
Dedku Mrazu. 
Praznična tržnica je zdaj že stalnica 
v veselem decembru. V petek so 
se predstavila domača društva in 
prodajalci ter seveda nepogrešljivi 
»balonar«, v soboto pa tudi prodajalci 
prazničnih izdelkov od drugod. Izbira 
je bila pestra, za vsak žep se je kaj 
našlo. 
Za dobro počutje udeležencev so skr-
beli domači gostinci v bližnjih lokalih. 
Sodelovanje in kakšno novo pobudo 
z njihove strani pričakujemo tudi v 
prihodnje. 
Prijazne besede in veseli zvoki so 
pred Kulturnim domom prihajali od 
ansambla NAMIG.

Občini Moravče, vsem sodelujočim, 
nastopajočim in donatorjem priredi-
tve se najlepše zahvaljujemo. 
Pri Turističnem društvu spremljamo 
odzive na prireditev in jih bomo v 
prihodnje upoštevali. Veseli bomo 
vašega mnenja in predlogov, ki jih 
lahko sporočite na info@turisticno-
drustvo-moravce.org ali kar na tel. 
041 32 62 92.

Za Turistično društvo Moravče 
Dani Jančar 

foto: Andreja Vavpetič

Vsi, ki nas podpirate in vas zanima 
delo turističnega društva, ste prija-
zni vabljeni, da se včlanite. Pokličite 
na gornji tel. ali pišite na e-naslov.
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Aktivno moravško Strelsko društvo Kremen

»Zdi se nam prav, da pred-
stavljate delo društev. Mo-
goče bi tokrat želeli pred-
staviti našega,« sta bila 
soglasna člana Strelskega 
društva Kremen Moravče. 
Seveda sta bila to predse-
dnik društva Aleš Zupančič 
in vodja zelo aktivne tek-
movalne četverke Brane 
Peterka. Za naš časopis sta 
torej odgovorila na nekaj 
vprašanj.

Koliko časa deluje Strel-
sko društvo Kremen Mo-
ravče, koliko članov ima in 
kje je strelišče?

Društvo je bilo ustanovljeno 
leta 1999 z desetimi usta-
novnimi člani, danes nas je 
47, od mlajših do starejših. 
Strelišče imamo v Štancah 
Lazah. Že na začetku delo-
vanja smo zgradili bruna-
rico z lastnimi sredstvi in 
delom. Vmes se je zamenjalo kar nekaj 
predsednikov. Aleš Zupančič, velik 
ljubitelj in poznavalec orožja, je bil za 
predsednika izvoljen leta 2008. 

Ob besedah orožje in streljanje naj-
brž vsak od nas pomisli na varnost. 
Kako je z njo na vašem strelišču? 

Za varnost je dobro poskrbljeno. Stre-
lišče je namreč poglobljena vrtača, ki 
ima 30 m višinske razlike. Urejena so 
strelska mesta in varne linije. Strelja 
se na povelje, na strelskem mestu se 
zadržujejo le po štirje hkrati. V okolici 
so table, ki opozarjajo na strelišče. Ob 
vsaki tekmi pa še posebej pazimo, da ni 
v bližini nepooblaščenih oseb.

Kdo vse so člani društva?

Nekaj je veteranov vojne za Slovenijo, 
nekateri so v stiku z orožjem v svojih 
službah, večinoma pa se združujejo 
v društvo zaradi druženja ljubiteljev 
orožja ter te vrste športa.

Kakšni so pogoji za vstop v dru-
štvo?

Član društva lahko postaneš, če prine-
seš potrdilo o nekaznovanju, sicer pa 
mora vsakega potrditi občni zbor. Čla-
narino je potrebno redno plačevati in 

upoštevati pravila. Zadnje čase se zdi, 
da je država vedno bolj zainteresirana 
za strelska društva in da so ta v vzponu, 
ker je tukaj orožje pod nadzorom. Za 
pridobitev orožne listine ali za posest 
pa je poseben postopek , ki ga določa 
upravna enota Domžale, oddelek za 
notranje zadeve.

Ali prirejate tekmovanja?

Društvena tekmovanja imamo štirikrat 
letno. Streljamo s pištolo, malokali-
brsko puško in zračno puško. V janu-
arju bomo tekmovali z zračno puško. 
Nekateri se pomerijo v preciznem 
streljanjem na tarčo s pištolo 9 mm in 
revolverji 38 special na razdalji 25m. 
Druga zvrst pa je dinamično streljanje 
na čas v teku ali s preprekami kot ga 
uporabljajo v policiji. Nekateri člani 
pa se udeležujejo tudi veteranskih te-
kem z zračnim orožjem v Litiji.

Kaj pa tekmovanja zunaj moravških 
meja, ali se jih udeležujete?

Četverka, ki zastopa moravške barve: 
Cigale Borut, Kraševec Darko, Ki-
movec Borut in vodja ekipe Peterka 
Branko se udeležujejo tekmovanj po 
Sloveniji. Lansko leto so na tekmo-
vanju, ki ga prireja Zveza društev in 

klubov Moris, kot ekipa dosegli trinajst 
pokalov, od tega deset tretjih mest in 
tri druga. Peterka Branko je bil tudi 
kot posameznik drugi na tekmi Alpe 
Adria. Posebno pa smo ponosni na lep 
rezultat nad pričakovanji na državni 
ravni. Ob obletnici Morisa v Kočevju 
so odnesli bronasto priznanje skupno 
za sezono 2013.

Na uniformah, v katerih tekmujejo, 
je odtisnjena zelo lep grb društva 
pištola kremenjača. Ali nosi društvo 
ime po tej pištoli ali po moravški 
firmi Termit?

Pištola se imenuje Kremenjača zara-
di kremena, ki je dajal pištoli iskro. 
Ime Kremen pa nosijo s ponosom na 
oboje, na dediščino nekdanje pištole 
in na naše moravško podjetje, nekdaj 
Kremen, sedaj Termit.

Za konec: ali glede na dosežke v 
tekmovanju, ki bodo s to objavo še 
bolj odmevni, pričakujete še več 
članov? 

Smo vsekakor odprto društvo. Poleg 
resnega dela, se tudi poveselimo.

VR
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Moravčani na 57. spominski prireditvi v Dražgošah

Lepo vreme je še dodatno privabilo 
na 72. obletnico Dražgoške bitke, na 
spominsko prireditev, kjer je bil med 
številnimi avtobusi in deset tisoč ude-
leženci, tudi avtobus obiskovalcev iz 
ZB za vrednote NOB Moravče. Slav-
nostni govornik magister Viktor Žakelj 
je poudaril, da sta bili dražgoška bitka 
in poljanska vstaja nujni odpor proti 
nacifašizmu. Obsodil je, da danes 
nekateri črnogledi širijo pesimizem 
med nas. Poguben pohlep pa morata 
po njegovem mnenju nadomestiti 
skromnost in socialna pravičnost. 
V letošnje Dražgoše je prišlo tudi 
skoraj tisoč pohodnikov, med njimi 
predsednik republike Borut Pahor. 
Z njim se je ob tej priliki srečal naš 

župan Martin Rebolj.
Ponovno pa so bile Dražgoše globoko 

doživetje.
 VR

Društvo izgnancev Domžale združuje-
jo žrtve druge svetovne vojne, člane 
in članice iz občin Domžale, Lukovica, 
Mengeš, Moravče in Trzin. Občni zbor 
so imeli v gostišču Kovač 23. decem-
bra. Prisluhnili so poročilom o delu, 
govoru predsednika Jožeta Kvedra, 
pozdravnim besedam iz zveze ter 
županov Moravč in Domžal. Spomnili 
so se vseh, ki so čez leto praznovali 
visoko okroglo obletnico. Z narodno-
zabavnim ansamblom pa so poskrbeli 
tudi za veselo druženje.

VR

Občni zbor Društva izgnancev

Božični koncert ob dnevu samostojnosti in enotnosti

V četrtek, 26. decembra, so nam 
v cerkvi sv. Andreja pevke in pevci 
komornega zbora Limbar pod vod-
stvom Tomaža Pirnata in ob orgelski 
spremljavi dr. Veronike Šarec že osem-
najsto leto zapored podarili božični 
koncert, tokrat z govorom poslanke 
državnega zbora Ljudmile Novak ob 
prazniku samostojnosti in enotnosti. 
Že sama arhitekturna zasnova cerkve 
v poznobaročnem in delno v pozno-
gotskem slogu v nas prebuja skrivno-
stnost, da so nas tudi besede Alojza 
Štefana lahko počasi kot v adventu s 
simboličnim prižiganjem štirih sveč v 

preprostih glinenih jaslicah ponovno 
uvedle v božično skrivnost. Ta je nav-
dihovala mnoge mojstre glasbene 
umetnosti, da so v dolgih stoletjih 
vedno znova ustvarjali glasbo njihovih 
prazničnih misli in občutij.
V prvem delu koncerta smo se s pe-
smijo sprehodili po evropskih državah 
z znanimi napevi ubranih glasov zbo-
ra, ki sporočajo, da se božič, ne glede 
na zemljepisni položaj in narodno pri-
padnost, dogaja za vse in vsakega od 
nas, da mu le pripravimo prostor. 
Slavnostni govor poslanke Ljudmile 
Novak med obema deloma koncerta 

nas je ob prazniku samostojnosti 
in enotnosti kritično nagovoril, kajti 
spraševal nam je vest o odnosu do 
svoje države. Z originalnim govorom 
nas je govornica pozvala h kritičnosti, 
k zaupanju, preseganju pesimizma in 
vztrajanju v hrepenenju, ki ga je zapi-
sal že pesnik Prešeren: edinost, sreča, 
sprava, k nam naj nazaj se vrnejo, otrok 
kar ima Slava, vsi naj si v roke sežejo, 
da oblast in z njo čast, ko pred spet naša 
bosta last. Celotni govor je dostopen 
na spletu.
V drugem delu koncerta smo lahko 
prisluhnili dobro znanim slovenskim 
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zborovskim priredbam božičnih pe-
smi. Predsednica KID Limbar Eliza-
beta Pirnat se je zahvalila vsem sode-
lujočim, ki so se po svojih najboljših 
močeh potrudili, da je prireditev lepo 

uspela. Na koncertu so bili navzoči 
tudi župan Martin Rebolj s soprogo 
ter dr. Milan Balažic, veleposlanik 
Republike Slovenije v Avstraliji. 
Poslovili smo se s pesmijo Sveta noč 

kot davnega leta 1818 v avstrijskem 
Oberndorfu - ob kitarski spremljavi, 
tokrat kitarista Dominika Štefana.

Irena Malovrh, foto: Martin Capuder

Peški oktet znova navdušil

V nedeljo, 29. 12. 2013 smo v cerkvi 
svetega Jerneja v Pečah znova lahko 
prisluhnili novoletnemu koncertu Pe-
škega okteta. Fantje so kot je v navadi, 
pričeli koncert z izborom božičnih 
pesmi, med katerimi je z izbranimi 
besedami spretno krmarila povezo-
valka večera;  Bernarda Mal.  Kot je 
v navadi, so člani okteta tudi letos 
povabili v goste mlade nadobudne 
glasbenike, ki večinoma prihajajo iz 
domačih logov, če ne kar iz samih 
družin članov okteta. Tako sta se nam 

s pesmijo Silvestrski poljub predstavili 
sestri Lea in Sara Barlič, spremljal pa 
ju je njun brat, Gašper Barlič na kitari. 
S klavirskimi skladbami nam je ušesa 
pobožala pianistka Katja Barlič, nato 
pa še pianistka Stina Strehar in Maša 
Svetlin na flavti. Za presenečenje 
pa je poskrbel tudi eden od članov 
okteta, Miha Gabršek, ki se je prvič 
predstavil kot solist in sam zapel ob 
spremljavi Katje Kos. Večer se je na-
daljeval v domovinskem duhu, v čast 
dneva samostojnosti in enotnosti. Na 

koncu koncerta,  so se člani okteta 
zahvalili vsem, ki so zaslužni za uspe-
šno izvedbo koncerta. Predvsem so 
se zahvalili pevovodji, Petru Pirnatu,  
županu Martinu Rebolju in župniku 
Francu Povirku. Po končanem kon-
certu je sledil klepet ob čaju v dvorani 
gasilskega doma v Pečah. Ker nas 
fantje še nikoli niso razočarali, komaj 
čakamo naslednji koncert. 

AL
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Koncert božičnih pesmi na Vrhpoljah 

Učenci Podružnične šole Vrhpolje so 
pripravili že tradicionalni koncert bo-
žičnih pesmi. Koncert je bil v nedeljo, 
5. januarja v cerkvi sv. Petra in Pavla 
na Vrhpoljah. Na koncertu so prepe-
vali učenci pevskih zborov Pojoče 
čebelice pod vodstvom Barbare Fale 
in igrali vrhpoljski inštrumentalisti. 
V uvodu je vse navzoče pozdravil 
domači g. župnik Ivan Povšnar, po-
tem je imela glavno besedo pesem. 
Predstavili so se učenci zbora prvega 
in drugega razreda. Zapeli so o betle-
hemski zgodbi in nas skozi beli sneg 
popeljali do hlevčka, kjer joče milo 
detece. Vse navzoče pa so navdušili 
s priljubljeno božično pesmijo Cin, cin 

cin in pogumnimi solisti. 
Sledil je nastop mladih inštrumenta-
listov Nike Svetlin, Janeza, Andreja 
Klopčič ter Katarine Klopčič. 
 Potem so nastopili učenci pevskega 
zbora tretjega in četrtega razreda. 
Popeljali so nas k  majhnem dečku, 
ki igra na boben, zapeli še pesem o 
angelcih in belem snegu. Seveda niso 
pozabili na božično drevce in stare 
božične pesmi. 
Nato so se predstavili inštrumentalisti 
Anja in Eva Štrekelj ter Žiga in Maša 
Svetlin. Zazvenele so flavte in tipke v 
prelepih božičnih duetih. 
Mladi pevci so komaj čakali zaključni 
del koncerta, saj so vsi skupaj zapeli 

svoje najljubše božične pesmi, ob 
spremljavi pianista Dominika Štefana, 
kitaristke Patricije Štefan in flavtistke 
Maše Svetlin. 
Vse navzoče je pozdravila gospa rav-
nateljica Nuška Pohlin Schwarzbartl 
in voščila lepe praznike. Ves koncert 
je spremljala praznična vezna beseda, 
ki so jo med obiskovalce doživeto 
ponesli Ela Lavrič, Gal Javorič in Tilen 
Burja.
Zazvenela je Sveta noč, zažarele so 
Božične zvezdice, Feliz navidad -  v 
otroških očeh pa je žarelo božično 
vzdušje in božično sporočilo miru, 
sprejetosti in prijateljstva. 

Barbara Fale

Projekt Knjižni nahrbtnik

Od oktobra do konca decembra 2013 
smo v naši skupini Murenčki izvajali 
projekt Knjižni nahrbtnik. 
Vsak teden so otroci izmenično do-
mov nosili nahrbtnik z različnimi knji-
gami; pravljicami, slikanicami, otroško 
kuharico in eno knjigo za starše. Vsak 
otrok si je knjige sposodil za teden dni, 
v priložen zvezek pa so lahko kaj nari-
sali, starši pa napisali misli in občutja, 
ki so se jim porajale ob projektu.
Glede na odzive staršev je bil projekt 
dobro sprejet tako z njihove strani, 
kot seveda tudi s strani otrok, kar je 
najpomembneje. 
Glavni cilj projekta Knjižni nahrbtnik 
je bil ozaveščanje staršev o pomemb-
nosti začetkov predbralne kulture in 
otrokom približati prebiranje knjig 
še z drugačnega vidika – da si knjige 

iz vrtca lahko za en teden sposodijo 
tudi domov.
Otroci so vsak teden nestrpno čakali, 
kdaj bodo na »vrsti«, da odnesejo knji-
ge domov. Ko so bili na vrsti, so ga z 
veseljem odnesli v garderobo, kjer jih 

je počakal, da ga odnesejo.
Projekt smo uspešno zaključili in ga 
bomo tudi v prihodnje še nadaljevali, 
morda v kakšni drugačni obliki.

Ana Gerčar
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Iz šole in vrtca

www.moravce. si

Pravica do pitne vode

V začetku oktobra je bil razpisan natečaj OZN na temo » pravica 
do pitne vode«. 
Na natečaju smo sodelovali tudi učenci naše šole. Med več kot 
380 prispelih izdelkov je bil med nagrajenimi tudi moj. Z učiteljico 
Inge Ivartnik sva dobili povabilo na prireditev ob dnevu človekovih 
pravic v Ljubljano, v zbornično dvorano Univerze v Ljubljani., kjer 
je bila slavnostna prireditev s podelitvijo priznanj in pogostitvijo. 
Slavnostni govor je imel g. Janos Tisovszky, direktor Informacijske 
službe Združenih narodov (UNIS) na Dunaju, s katerim sem se 
tudi fotografirala. 
Zelo sem vesela, da je bila moja slika nagrajena, saj tega sploh 
nisem pričakovala. Upam, da se bo to še kdaj zgodilo. Zahvalila 
bi se tudi učiteljici Inge Ivartnik, saj je bila moja mentorica.

Selekcija U13 neporažena na turnirju v Zagorju

NK Zagorje vsako leto januarja or-
ganizira turnir za selekcije U13 in 
U15, ki se ga redno udeležujejo tudi 
naše ekipe. Tako je bilo tudi tokrat 
in tudi letos so nas naši nogometaši 
razveselili.
Na turnirju je nastopilo dvanajst ekip, 
naše moštvo mlajših dečkov (U13) 
pa je na turnirju nastopilo z ekipama 
1 in 2.
1. ekipa se je v predtekmovanju po-
merila z ekipami NK Olimpija 1, NK 
Zagorje 2 in NK Pivovar Laško ter vse 
brez težav premagala in se uvrstila v 
polfinale. Druga ekipa pa je bila v boju 
z težkimi nasprotniki, kljub dobri igri 
v prvem delu tekmovanja izločena. 
Pomerila se je z ekipami NK Celje, 
Olimpija 2 in NK Trebnje. Prvo tekmo 
proti celjski ekipi so naši nogometaši 
dobili, preostali dve pa so po težkem 
boju izgubili.
Naše prvo moštvo se je v polfinalu 
pomerilo z ekipo Olimpija 2 in jih z 
1:0 premagali. V finalu so se pomerili 
trije zmagovalci treh polfinalnih parov, 
po sistemu vsak z vsakim. Finalisti 
so bili NK Zagorje 1, NK Trebnje in 
naša NK Termit Moravče 1. Prvo 
tekmo proti domači ekipi iz Zagorja 
so naši nogometaši dobili z 1:0, dru-
go finalno tekmo pa so z Trebnjem 
odigrali neodločeno 2:2. Kot edina 
neporažena ekipa je selekcija U13 NK 
Termit Moravče 1 osvojila zasluženo 
1. mesto. Za naj strelca je bil prav tako 

izbran naš nogometaš Erik Urbanija. 
Za odlične igre si zagotovo zaslužijo 
naša čestitke.
Za njimi pa je nastopila tudi ekipa 
U15,  vendar je bila, kljub borbeni igri 
izločena v prvem delu tekmovanja. 
Pomerili so se z ekipami NK Medvode, 
NK Olimpija in NK Rudar Trbovlje, ven-
dar so bili nasprotniki uspešnejši.
Za konec pa še delo ostalih selekcij. 
Ekipa U9 pridno trenira v šolski telo-
vadnici, U11 nastopa v zimski ligi v 
Ljubljani in si vsak tekmovalni vikend 
priigra nove točke. Ekipa mladincev 

prav tako nadaljuje s treningi najmanj 
dvakrat tedensko, kot tudi članska 
ekipa, slednja pod vodstvom novega 
trenerja. Dekleta so v začetku januarja 
nastopila na turnirju v Domžalah, kjer 
so prikazale dobro igro, niso se pa 
uspele uvrstiti v polfinale.
Še vedno vabimo vse otroke od 6. 
leta dalje, vsa dekleta in vse, ki bi 
se pridružili članski ekipi, da se nam 
pridružite. Vse informacije na tel. 070 
559 405 in 031 682 768.

Bojan Bibič
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Šport

VLADO 
KLINČAROVSKI – 
trener članskega 
moštva
V začetku decembra 2013 je 
člansko ekipo prevzel novi trener, 
Vlado Klinčarovski, iz Ljubljane. 
Z našimi nogometaši je na nekaj 
treningih že delil svoje trenerske 
izkušnje, na našo prošnjo, pa nam 
je odgovoril na nekaj vprašanj.

Za uvod bi vas poprosili za kratko 
predstavitev.

Torej, sem Klinčarovski Vlado 55 letni 
rojeni Ljubljančan sicer profesor tele-
sne vzgoje zaposlen na osnovni šoli. 
Končano imam tudi višjo trenersko 
šolo in imam PRO trenersko nogome-
tno licenco.

Prav gotovo vse zanima, kdaj ste 
se pričeli ukvarjati z nogometom 
in kje vse ste nabirali nogometne 
izkušnje?

Kot nogometaš sem bil slovanovec. 
Kot trener sem začel z 27 leti in sem 
praktično vso svojo trenersko kariero 
treniral samo članske ekipe. Začel 
sem v Taboru iz Sežane takratnemu 
drugoligašu, nadaljeval v Usnjarju iz 
Vrhnike v takratni tretji ligi, sledil je 
drugoligaš Elan iz Novega mesta, ki 
sem ga iz druge lige prvič v zgodo-
vini kluba pripeljal v prvo ligo in ga 
tam tudi obdržal. V Novo mesto sem 
se sicer vračal večkrat in ta na klub 
me vežejo najlepši spomini. Sledili 
so prvoligaši Nova Gorica, Steklar iz 
Rogaške Slatine in Koper. Kar nekaj 
let sem bil profesionalec in sem živel od 
nogometa. Predvsem zaradi neurejenih 
razmer v nogometu, sem se odločil 
za službovanje v šolstvu s čimer se 
kot trener nisem več mogel ukvarjati 
profesionalno. 
Ob službi sem vseeno nadaljeval z 
trenerskim delom in sledile so članske 
ekipe NK Rudar iz Trbovlja takratni 
drugoligaš, NK Idrija v primorski ligi, 
NK Ivančna Gorica v Ljubljanski ligi, 
NK Slovan v tretji ligi in NK Krško, ki 
sem ga prvič v zgodovini kluba iz tretje 
lige pripeljal v drugo ligo.

Morda kakšni vidnejši vaši uspehi, ki 
so vam najbolj ostali v spominu?

V spominu so mi ostali predvsem uspe-

hi, ko sem Novo mesto in Krško prvič 
v zgodovini kluba pripeljal v višjo ligo 
in jih tam tudi obdržal. Tudi osvojitev 
pokala Slovenije na področju MNZ 
Celje je lep spomin.

Kaj vas je pripeljalo v Moravče in 
kako to, da ste se glede na vašo ka-
riero odločili za naš nogometni klub, 
ki je v primerjavi z marsikaterimi 
večjimi klubi pravzaprav majhen, po 
drugi strani pa tudi velik, glede na 
število članov našega kluba?

Bil sem tri leta zunaj nogometa ker 
nisem imel ne motiva ne interesa.
Sedaj sem si zaželel klub, ki bi bil blizu 
Ljubljane in obenem na podeželju. V 
Ljubljani sicer ne želim trenirati ker 
ni pravega vzdušja in vse skupaj de-
luje zlagano. Tu so odnosi veliko bolj 
pristni in sproščeni.
O majhnosti oziroma veličini kluba 
ne govori ne velikost kraja ne rang 
tekmovanja, temveč to kako smiselno in 
načrtno se dela na vseh ravneh kluba 
od najmlajših do članske ekipe. 

Opravili ste tudi že nekaj pogovorov 
z našim vodstvom. Ste že morda do-
bili tudi prvi vtis o delu uprave?

Nekaj pogovorov je seveda bilo in ni-
smo se takoj dogovorili. Zdaj, po prak-
tično enem mesecu dela in kontaktov 
lahko rečem, da ima klub upravo, ki je 
predvsem realna kar je seveda odlično 
izhodišče za resno delo.

Kot smo seznanjeni, že dolgo spre-
mljate dosežke naše članske ekipe, 
ki niso prav zavidljivi. Bi kaj povedali 
o tem?

Spremljam vso problematiko kluba ne 
samo članske ekipe. Očitno je, da nihče 
v klubu ni zadovoljen z dosežki članske 
ekipe, verjetno pa tudi obiskovalci 
tekem in navijači ne. Ko se ustvarijo 
takšne okoliščine je največkrat žrtev 
trener. Delo prejšnjega trenerja pa ne 
bom ocenjeval še manj kritiziral, ker 
je trenerski posel nehvaležen in slej ko 
prej odpoved doleti vsakega trenerja. 
Tudi sam sem to doživel. 

Prav tako ste se že soočili tudi z 
vašimi novimi varovanci, igralci 
naše članske ekipe. Morda kakšen 
prvi vtis?

Z igralci se opravil osem treningov. 
Žal jih je po številu malo. Obisk na 
treningih v decembru pa je bil prak-
tično optimalen. Igralci mi delujejo 
objektivno in skromno, kar je lepa 
vrlina. Ekipa je pravzaprav še mlada 
kar pomeni, da lahko tako posamezniki 
kot ekipa še napredujejo. 

Kakšna so vaša pričakovanja? Ka-
kšni cilji?

V strokovnem smislu si želim seveda 
čimboljših pogojev za delo, ki žal 
niso najboljši in seveda optimalen 
obisk treningov. Cilj je čim boljša pri-
pravljenost igralcev za nadaljevanje 
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Pisma bralcev

prvenstva.
Tekmovalni cilj je osvojitev drugega 
mesta, ki bo morda pomenil napre-
dovanje. Za prvo mesto žal ni realnih 
možnosti,  pa tudi sicer nismo odvisni 
samo od svojih rezultatov temveč tudi 
od rezultatov tekmecev za katerimi 
zaostajamo. 
Zagotovo je cilj čimprej pripeljati eki-
po v četrto ligo in jo tam stabilizirati 
za kaj več pa trenutno ni objektivnih 

možnosti. Športna infrastruktura v 
klubu ne zadostuje za bistven kvalitetni 
preskok naprej pri čemer najbolj trpijo 
mlajše kategorije.  

Za konec morda nekaj besed za vse 
naše navijače in občane?

Želja seveda je, da obiskovalci in navi-
jači še naprej spremljajo problematiko 
kluba in navijajo za moravške fante. 
Morda je prav leto 2014 tisto, ki bo 

vsem ekipam NK Termit tako ali dru-
gače prineslo obilo športnih užitkov in 
dobrih rezultatov ter napredka.
Vsem želim vse lepo in dobro v novem 
letu. 
 
Vsekakor tudi naš nogometni klub 
želi g. Klinčarovskemu dobro počutje 
med našimi vrstami in veliko dobrega 
sodelovanja ter športnih dosežkov

Leto 2013 si bomo zapomnili po 
mnogih dogodkih, ki so zazna-
movali naš vsakdan na različnih 
področjih življenja. Končno smo 
izvedeli za finančno (bančno) 
luknjo, ki so jo ustvarili brezvestni 
»varuhi« oz. gospodarji bank. Za večino teh ljudi se ve, da so 
bili nastavljeni s pomočjo politike in so delali za politiko. Pa 
to ne danes ali včeraj. Nastavljeni in vzgojeni so bili že pred 
več kot desetimi leti, da so lahko v primernem času izpeljali 
načrte svojih »mentorjev« ali »stricev iz ozadja«.
Vprašajmo se, zakaj se ni zgodila »ulica«, ko je bil za predse-
dnika uprave Luke Koper nastavljen Gašpar Gašpar Mišič, in 
to neposredno z mesta državnega sekretarja pri predsednici 
vlade, potem pa vsem v posmeh govori, da ni bil nastavljen 
politično. In ta isti gospod nam sedaj govori, da je storil le 
»majhno napakico«, pa čeprav je vozil pijan, ni upošteval 
zahtev policije in jo je celo oviral pri delu. Navadni državljan 
brez »botrov in stricev« bi bil ob takšnem prekršku najmanj 
ob avto, pa še visoko denarno kazen bi plačal. Vladajoča 
garnitura, na čelu s predsednico vlade, menda preganja 
korupcijo, ščiti pa male bogove v lastnih vrstah.
Občinski svet občine Moravče se sestaja vedno redkeje. 
Skoraj vedno je na dnevnem redu rebalans občinskega prora-
čuna. V letu 2013 se je to zgodilo kar štirikrat. To pa kaže na 
to, da župan Martin Rebolj (SD) nerealno načrtuje prihodke 
in izdatke proračuna, ljudem marsikaj obljublja, povsem 
drugo pa izvede. Temu lahko rečemo tudi zavajanje. Nekaj 
podobnega se je zgodilo tudi v zgodbi z daljinskim ogreva-
njem v Moravčah. Župan je obljubil, da  se bodo uporabnikom 
daljinskega ogrevanja zmanjšali stroški za najmanj 10 %. Pri 
zadnjem rebalansu občinskega proračuna pa je župan Martin 
Rebolj ugotovil, da so se stroški ogrevanja v OŠ Jurija Vege 
Moravče povečali, zato je potreben rebalans. Kdo mu lahko 
še verjame? Takšni neverodostojni ljudje torej vodijo našo 
Domovino in našo občino!

OO NSi Moravče

Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

Hitro, hitro mine čas!

Kako hitro čas beži. Niso daleč spomini na vroče poletne 
dni, že so zapihale mrzle zimske sape od zasneženih gora. 
Sneg je dodobra pokril skalne vrhove naših planin, pa tudi 
v dolinah že poplesavajo prve snežinke. Sneg in led bo 
zopet povzročal težave na naših cestah in otežkočal vožnjo 
vsem, ki bodo morali v službo ali v šolo. Verjamem v skrb 
in dolžnost pridnih delavcev, ki vsako zimo skrbno plužijo 
in posipajo naše ceste, da bodo tudi v tej zimi pogumno 
šli s stroji v zimski mraz.
V mesecu novembru je bilo toliko dežja in meglenih dni, 
da je bilo vzdušje med ljudmi prav klavrno, spomini na 
naše pokojne, ki so za vedno odšli, je bilo še bolj boleče 
in turobno.
December nas je razveselil s soncem, pa čeprav je že 
pošteno mraz, je naše počutje boljše. V mesec decem-
bru imamo toliko lepih želja do tistih, ki so nam dragi. 
December je čas prazničnega in pravljičnega dogajanja, 
spoštovanja in ljubezni do prijateljev, to naj nam polepša 
dneve, ki so nam dani, saj tako bodo božični in novoletni 
dnevi lepši in resnično praznični.
Lepe dneve doživiš lahko le ob dobrih in prijaznih ljudeh. 
Lepo je vedeti, da so na svetu še ljudje, ki svoje delo opra-
vljajo s srcem, navdušenostjo in prijaznim odnosom do 
človeka. Takšni prijazni in prisrčni ljudje delajo v Zdravstve-
nem domu v Moravčah. Že sem napisala in ponovno želim 
poudariti, da je naš spoštovani gospod dr. Marjan Dežman 
človek z zlatim srcem. Vsa pohvala za spoštljiv ter prijazen 
odnos tudi sestram Jožici, Kristini ter Martini.  V Zdravstve-
nem domu pa dela tudi pridna gospa Simona. Mnogi, ki 
iščemo in rabimo pomoč naših zdravstvenih delavcev, niti 
ne vemo za njen doprinos k čistoči zdravstvenega doma. 
Pa vendar je njeno delo cenjeno in častno.
Pohvalila pa bi rada tudi predsednico Rdečega križa gospo 
Andrejo Rebolj in vse njene prostovoljke za njihovo pomoč 
ljudem v stiski.
Veliko je še lepih in prijetnih kotičkov v naši dolini, toda 

to naj ocenjujejo ljudje, ki so za to pristojni. Danes bi 
rada napisala še to, da je kapela na Grmačah še vedno v 
istem stanju, asfalta okoli nje ni in ni. Večkrat slišim, da 
je kapela Žerenkovčeva, ko pa bi mi radi kaj popravili, 
pa takoj poseže Zavod za spomeniško varstvo ali …. .V 
drugih vaseh in krajih obnavljajo kapele in križe, le kako 
naj jaz obnovim kapelo brez pomoči krajanov, občine ali 
dobrodelnosti cerkve?
Ob koncu mojega članka želim vsem krajanom, občanom 
in vsem dobrim ljudem srečno v letu 2014!

Slavka Srenjšček

www.moravce. si
21januar 2014



V spomin

ZAHVALA

Svojo življenjsko pot je v 97. letu sklenila 
naša draga mama in prababica 

 MARIJA ULČAKAR
iz Podstrani 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem 
za izrečena sožalja, podarjene sveče, cvetje in svete maše, posebno 
še družinam sosedov Cerarjevih in Kebrovih za izredno pomoč. 
Zahvaljujemo se dr. Dežmanu, patronažni službi ZD Moravče in 
osebju UKC Kirurška klinika Ljubljana. Zahvala gre pogrebni 
službi Vrbančič za organizacijo pogreba, pevcem za lepo odpete 
pesmi in župniku Ivanu Povšnarju za svečano opravljen pogrebni 
obred. Posebno se zahvaljujemo gospodu županu Martinu Rebolju 

za ganljive besede slovesa. 

Še enkrat hvala vsem, ki ste jo imeli radi in jo boste ohranili v 
lepem spominu.

Vsi njeni

Tako tiho, skromno si živela,
takšno tudi si življenje imela,
zdaj rešena si vseh bolečin,
za tabo ostal bo lep, 
a boleč spomin.

www.moravce. si

MALI OGLAS:
Iščemo šiviljo, ki bi za potrebe manufakture Kaaita, 
šivala izdelke iz filca. V kolikor vas zanima dolgoroč-
no sodelovanje, prosimo pišite na webshop@kaaita.
com.

ZAHVALA

Mnogo prezgodaj nas je zapustil  

 MILAN VRHOVEC
iz Velike vasi 20

Iskreno se zahvaljujemo sosedom, sorodnikom, prijateljem in znan-
cem za izrečene besede sožalja, podarjeno cvetje, sveče in svete 
maše. Hvala gospodu župniku Marku Avseniku za lepo opravljen 
pogrebni obred, pogrebni službi Vrbančič za organizacijo pogreba 

in Silvu Grilju za poslovilni govor.

 Hvala vsem, ki ste ga imeli radi in ga boste ohranili v lepem 
spominu.

Vsi njegovi

Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče, 
ni več tvojega smehljaja,
le delo tvojih rok ostaja.

ZB za vrednote NOB Moravče

v a b i

na redni letni občni zbor

vse svoje člane 

v četrtek, 27. februarja 2014 ob 17. uri 

v gostilno Peterka Marija s.p.,  Drtija.

Vašo  cenjeno udeležbo nujno potrdite na 

GSM 031/634377 do 21. februarja. 

Vabimo tudi vse, 

ki bi se želeli včlaniti na novo.

Lepo vabljeni!

DRUŠTVO UPOKOJENCEV MORAVČE

v a b i

na redni letni občni zbor

vse svoje člane v četrtek, 13. marca 2014 

ob 15. uri v gostilno Frfrav Krašce.

Vašo  cenjeno udeležbo nujno potrdite 

na GSM 031/634377 do 7. marca, ali se 

prijavite pri poverjeniku.

Lepo vabljeni!

Tako tiho, skromno sta  živela
takšno tudi sta življenje imela,
zdaj rešena vseh sta  bolečin,
za vama ostal bo lep, a boleč spomin.

V  SPOMIN
mineva dve leti, odkar  sta nas  zapustila naša draga starša.

JOŽE PLANINC 
(27.10.1932 -  4.1.2012)

ELIZABETA PLANINC
(20.11.1935 -  4.4.2012)

z Vrhpolj  27
Po domače Kokolova  z Vrhpolja

Čas hitro beži a vendar se zdi kot bi včeraj bilo…

Iskrena hvala vsem, ki prihajate na njun grob, prižigate sveče

ter tako ohranjate lep spomin nanju.

Vsi  njuni
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Cenitve in popravila avtomobilskih škod 
vseh blagovnih znamk (kasko zavarovanje).

Zavarovalnica Triglav• 
Zavarovalnica Maribor• 
Zavarovalnica Generali • 
Zavarovalnica Adriatic Slovenica• 
Zavarovalnica Tilia• 
Zavarovalnica ERGO• 

KRULC d.o.o.
Cesta heroja Vasje 8
1251 Moravče
Tel.: 01/7231/200 
www.nissan-krulc.com
servis@nissan-krulc.com
zdravko@nissan-krulc.com

NOVO
popravila vseh znamk vozil • (servisiranje, 
popravila zavor, menjava olja, filtrov, 

akumulatorjev...)

priprava vozila za tehnični pregled• 
polnenje in vzdrževanje klimatskih naprav• 
premontaža gum• 
optične nastavitve podvozij• 
ročno pranje in notranje čiščenje vozil• 
poliranje vozil• 

NUDIMO VAM OB KULTURNEM 

PRAZNIKU 

NOČNI POHOD PO 

UČNO SPREHAJALNI 

POTI RAČA
Turistično društvo Moravče ob Kulturnem prazniku 

vabi na nočni pohod z lučkami  po Učno - spreha-

jalni poti Rača. Dogodek bo v soboto, 8. februarja 

2014, ob 18. uri izpred gasilskega doma v Krašcah. 

Pri Mohorjevem mlinu pod Dvorjami bo postanek za 

okrepčilo in kratek kulturni program.

Hoja ni naporna, potrebna je primerna obutev in ba-

terijska svetilka.

Otroci naj bodo v spremstvu staršev.

Če bo vreme zelo slabo, bo pohod  naslednjo soboto, 

15. feb. 2014, po enakem programu.

Lepo povabljeni! 

Ne zamudite dobre kupčije! Izkoristite priložnost in si zagotovite pravega mestnega osvajalca s  sistemom START/STOP, najboljšim 
motorjem v razredu, 1.6 dCi, ter sistemom AVM s štirimi kamerami za pogled okrog vozila ter prikazom na zaslonu. Samo do konca 
leta pa boste ob nakupu novega vozila Qashqai z Nissan financiranjem prejeli tudi brezplačno 5-letno jamstvo in kasko zavarovanje.

Avtohiša Koncesionar
Vzorčna ulica xx

1234 Vzorčnigrad
Tel: 01 345 67 89

www.nissan-koncesionar.com
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Ne zamudite dobre kupčije! Izkoristite priložnost in si zagotovite pravega mestnega osvajalca s  sistemom START/STOP, najboljši m 

motorjem v razredu, 1.6 dCi, ter sistemom AVM s štirimi kamerami za pogled okrog vozila ter prikazom na zaslonu. Samo do konca 

leta pa boste ob nakupu novega vozila Qashqai z Nissan financiranjem prejeli tudi brezplačno 5-letno jamstvo in kasko zavarov anje.

KRULC d.o.o. 
Cesta heroja Vasje 8, 1251 Moravče

Tel: 01 7231 200 ali 01 7231 143
www.nissan-krulc.si 

e-mail: nissan@nissan-krulc.si



Oglasi

Avbelj Milan s.p.
Stegne 1, 1251 Moravče

Tel.: 01/723-14-76    
GSM: 041/641-446

www.mizarstvo-avbelj.si

•	kuhinje

•	otroške	sobe

•	predsobe

•	vgradne	omare

•	pisarniško	pohištvo

Oprijem z obèutkom.

R

Oprijem z obèutkom.

R

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10
1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Vsi, ki ste opravili vozniški izpit po 13.08.2010, Poskrbite, da 
opravite vadbo varne vožnje, ki je potrebna za podaljšanje 
veljavnosti vozniškega dovoljenja.  Za vso pomoč se lahko 

obrnete na našo šolo.
TEČAJI CPP:

 BREZPLAČNI TEČAJI: 
27.01.2014,  17.02.2014 (med zimskimi počitnicami)

TEČAJ za izpit za TRAKTOR:  03.03.2014 in 05.05.2014
 Prijave: 031/209–501 ali avtosola.loncar@siol.net

oz. preko spletne strani www.avtosola-loncar.si
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